

[Invitation 邀請函]



建業地產股份有限公司
Central China Real Estate Limited

Interim Results 2022 Investor Presentation
2022 年中期业绩公布投资者推介会
(Live Audio Webcast and Conference Call)
(网上语音直播及电话会议)

Central China Real Estate Limited (“CCRE” or the “Company”; stock code: 832) cordially invites you to participate in an investor presentation to be held on **1 September 2022 (Thursday)** in respect of its 2022 Interim Results. The presentation will be conducted through **live audio webcast and conference call**.

建業地產股份有限公司（「建業地產」或「集團」；股份編號：832）誠邀閣下參加集團於 **2022 年 9 月 1 日（星期四）** 舉行之 2022 年中期業績公布投資者推介會，屆時將以**網上語音直播及電話會議**形式進行。

Details of the presentation are as follows:

推介會詳情如下：

Date : **1 September 2022 (Thursday)**
日期 : **2022 年 9 月 1 日（星期四）**

Time : **10:00 a.m. (HK Time)**
時間 : **上午 10 時正（香港時間）**

Language : **Mandarin / English**
語言 : **普通話 / 英語**

Live audio webcast : **Please visit the link below or scan the QR code at least one day prior (before 31 August 2022) to register for the live audio webcast**

網上語音直播 : **請提前不少於一天（即 2022 年 8 月 31 日前）透過以下鏈接或掃描二維碼登記參會**

<https://www.roadshowchina.cn/Meet/detail.html?mid=15677>



Conference call : **If you would like to join the presentation through conference call, please complete and return the reply slip below by email to Connie Tsang of iPR Ogilvy at ccre@iprogilvy.com on or before 29 August (Monday). The dial-in details will be provided by email one day before the presentation upon registration.**

電話會議 : **如欲透過電話撥入方式參會，請於 8 月 29 日（星期一）或之前填妥以下回條並電郵至 ccre@iprogilvy.com。電話會議撥入詳情將於收到回條後，于會議前一天以電郵提供。**

Note: A Q&A box on live audio webcast will be provided for participants to ask questions or participants can ask questions via conference call

注: 与会者可通过网上语音直播平台的提问窗口进行文字提问或通过电话会议直接提问

For enquiries, please contact Connie Tsang of iPR Ogilvy Ltd at 3920 7637.

如有查询, 请致电(852) 3920 7637 联络 iPR 奥美公关曾嘉琳。

Conference Call Registration:

电话会议登记:

Reply Slip 回条

Yes. I will join the **conference call** on 1 September 2022 (Thursday).

本人将参加 2022 年 9 月 1 日 (星期四) 的电话会议。

Company Name : _____
机构

Name 姓名 : _____ Title 职衔 : _____

#Tel. 电话 : _____ Email 电邮 : _____

#To join the conference call successfully, please fill in the phone number you will use to dial in.

#为成功登入电话会议, 请填写当日将会用于登入会议的电话号码。

The live audio webcast and conference call are for investors by invitation only. The Group reserve the right to reject the access to all unauthorized participants without registration. Thank you and looking forward to your reply!

是次网上语音直播及电话会议只限受邀名单上之投资者参加, 集团保留限制未预先登记的投资者进入会议之权利。期待您的回复!